

REFERAT Ungdomsrådet d. 02-12-2021

Mødedato Torsdag d. 02. december 2021 kl. 16:00

Mødested -

Indholdsfortegnelse

Tryk her, for at se referatet fra d. 02.12.2021..... 3

Ungdomsråd Referat

d.02.12.2021 - Generalforsamling

1. To Nye puljeansøgninger fra Europæisk Ungdom Syd- og Sønderjylland og Europæisk Ungdom og Silba Sønderborg.

Julebagning: Ungdomsrådet vil gerne støtte julebag, da dette anses som en begivenhed, hvor unge aktiveres og laver noget sammen.

Julefrokost: Ungdomsrådet støtter ikke julefrokosten, da unge ikke aktiveres, og det er et lukket arrangement. Svaret følger efter længere diskussion om, hvorvidt Ungdomsrådets pulje kan søges til udelukkende forplejning/mad til lukkede arrangementer.

2. Snak om eventuelle generelle retningslinjer, når der søges om puljemidler til forplejninger. Skal der opstilles krav? Ungdomsrådet beslutter:

- Ikke til et lukket arrangement, da det ikke tiltrækker medlemmer.
- Vi støtter gerne med penge til mad, hvis det er et åbent arrangement og tiltrækker medlemmer.
- Gerne til andet end kun til mad

Retningslinjer:

- Lukkede arrangementer får, som udgangspunkt, ikke penge kun til mad.
- Hver ansøgning vil stadig tages op i Ungdomsrådet.

3. Forespørgsel fra Johnny Gammelgaard fra frivillighedens hus. (Med base i den coronaundersøgelse, som Ungdomsrådet var med i)

De kunne godt tænke sig et dialogmøde med rådet om ungelivet under og efter Corona. I den forbindelse ønsker de at drøfte deres syn på de unges fremtidsmuligheder i relation til det frivillige sociale og sundhedsfremmende område.

- Hvornår kan Ungdomsrådet holde deres næste møde, hvor Johnny vil facilitere workshop for dem + kaffe, the og kage.

4. Næste møde: 11 januar 16.30 – Her vil Ungdomsrådet gerne snakke med Johnny.

5. Generalforsamling

- Valg af forperson – Mike Klausen
- Valg af næstforperson – Simon Muller
- SoMe ansvarlig for Ungdomsrådet? Aslaug og Mike tager sig af Instagram. Ida (Ungekoordinator) tager sig af Facebook.

6. Puljemidler til næste år: Ungekoordinator laver ansøgning om flytning af resterende puljemidler til næste budgetår (2022).
7. Vedtægtsændringer: Til sidste møde blev det vedtaget, at formand/næstformand skulle ændres i vedtægterne til forperson/næstforperson. Vi beslutter at lave et møde i det næste år, hvor vi gennemlæser vedtægterne og finder ud af, om flere ting skal ændres, før det sendes ind til byrådet.